
Váţení senátoři, 

 

předkládám vám informaci o přijímacím řízení v tomto roce. Současně omlouvám svou 

pravděpodobnou nepřítomnost na zasedání AS, mám být přítomna na VR v Praze na UK. 

Základní číselné údaje o přijímacích zkouškách jsou shrnuty v tabulce. Protoţe některé zápisy 

probíhaly aţ v průběhu tohoto týdne, zasílám podklady aţ nyní.  

 

Komentáře: 

 Počty uchazečů v českých programech: letos se celkem dostavilo 5614 uchazečů  

Pro srovnání počty v letech 2006-2009  

2006-4368 2007-4592 2008-4637 2009-4664 

Zájem o studium tedy stále trvá 

 

 Šanci na přijetí shrnuje poslední sloupec v prvních dvou tabulkách – udává poměr 

mezi přijatými a těmi, kteří se dostavili. Nejhůře je tedy na tom Zubní lékařství. 

 Počty zapsaných se stále mění, zejména u všeobecného lékařství, po zápisech bylo 

zapsáno celkem 425 studentů, k 6.9. jejich 414 a počet ještě dále poklesne (studenti 

různě taktizují, zapisují se na více škol) 

 Všichni uchazeči byli přijati děkanem, rektor neměnil ţádné rozhodnutí děkana. Na 

doporučení střediska Teresias byly přijaty dvě sluchově postiţené posluchačky do 

oboru ZDRL. 

 Do českých programů jsme přibliţně přijali asi o 100 studentů více neţ vloni. Hlavní 

navýšení je způsobeno novým oborem porodní asistentka-kombinované studium ( + 

33), všeobecné lékařství (cca +30), ostatní obory zbytek. Přesné srovnání lze udělat aţ 

z údajů, které se zadají pro matriku k 31.10. 

 Celé přijímací řízení bude do konce října statisticky vyhodnoceno, včetně statistického 

posouzení kvality jednotlivých otázek (provádí se kaţdoročně) 

 V celoţivotním vzdělávání CŢV 

(http://www.med.muni.cz/dokumenty/rtf/smernice1.rtf , 

http://www.med.muni.cz/dokumenty/doc/czv_informace_2010.doc ) byl signifikantní 

zájem pouze o studium v Zubním a Všeobecném lékařství. Studium je placené ( VL 

95.000, ZL 120 000). Studenti, kteří měli u řádné přijímací zkoušky vyšší bodové 

hodnoty a nedostali se z tzv. kapacitních důvodů mohli být do CŢV přijati přímo, 

ostatní dělali novou přijímací zkoušku (viz dva sloupečky v tabulce CŢV). Nakonec se 

zapsalo 25 studentů do VL a 17 studentů do ZL. (Pro informaci: úspěšnost v CŢV je u 

VL kolem 60-65%, u ZL  70-80%.) 

 Programy v anglickém jazyce: z posledních dvou tabulek vyplývá, ţe jsme se po celý 

rok usilovně snaţili udrţet a rozšířit potenciál zemí, ze kterých studenty přijímáme. 

V letošním roce jsme rozšířili spolupráci s agenturou Concord Institut v USA, nově 

navázali smlouvu s agenturou DIFC v Irsku. Současně jsme snaţili při přijímacích 

zkouškách výběrem uchazečů udrţet jejich přiměřenou kvalitu. Je třeba přiznat, ţe 

v této oblasti je stále nejvíce co zlepšovat. Ke studiu se nakonec zapsalo 131 

posluchačů. Nepříjemná situace nastala na Tajwanu, kde místní vláda rozhodla, ţe 

nebude uznávat lékařské vzdělání dosaţené v zemích EU. V důsledku toho 7 jiţ 

přijatých tajwanských studentů zrušilo svůj nástup u nás. 

 

 

Jsem k dispozici pro vaše dotazy na mailové adrese taborska@med.muni.cz, případně při 

příštím zasedání AS 

 

 

        Prof.RNDr.Eva Táborská, CSc. 
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